
ZAPISNIK 
 
Sa sjednice 3/2023 Izvršnog odbora HKS-a održane 13. lipnja 2023. god. u prostorijama HKS-a, Dom 
Sportova, Trg Krešimira Ćosića 11, Zagreb. 
Sjednica je započela u 17.00 sati. 
 
PRISUTNI: predsjednik gosp. Branko Kovačić, članovi gosp. Milan Horvat, gđa. Andrea Novak Djelmić, 
gđa. Jasminka Pirš Petraković, gosp. Dražen Hrkač 
Ostali prisutni: glavna tajnica gđa. Sanda Kulić, direktor reprezentacija gosp. Filip Rožmarić 
Sa sjednice su se ispričali gđa. Petra Bikić,gđa. Dinka Kovačević, gđa. Sonja Fable, gđa. Koraljka 
Plašćar i gosp. Ivan Kuna. 
Gosp. Kovačić pozdravio je prisutne te ih obavijestio da su za potvrđivanje odluka dostupne gđa. 
Fable, gđa. Kovačević i gđa. Bikić koje će biti kontaktirane telefonski. 
 
Predložen je sljedeći: 
 

    DNEVNI RED 
 

1. Sudjelovanje reprezentacija na BP u preponskom, daljinskom i dresurnom jahanju – 

izlaže direktor reprezentacija gosp. Rožmarić 

2. Donošenje Odluke o potpori klubovima (Pravilnik o financijskom poslovanju) 

3. Rasprava i donošenje Odluke o pristupu društvenim mrežama i upravljanju istim 

4. Rasprava o dopisu – prijedlogu KD Zagreb 

5. Razno 

Gđa. Pirš Petraković rekla je da je napravljena zadnja verzija izmjena i dopuna preponskog pravilnika 
te da bi isti trebalo uvrstit u dnevni red. Isto će se raspravljati pod točkom 4. 
 
Dnevni red jednoglasno je usvojen. 
 
AD 1  
Gosp. Kovačić dao je riječ direktoru reprezentacija i izborniku preponske reprezentacije gosp. 
Rožmariću. 
Gosp. Rožmarić zahvalio je na pozivu i rekao da mu je drago da su se sastali kako bi se raspravilo o 
odlasku konjičkih reprezentacija na BP. 
Istaknuo je kako je teško motivirat ljude za odlaske na daleka natjecanja te svrstavat ih na one koji si 
to mogu priuštit a koji ne. 
Sredstva HOO-a neće biti dostatna za pokrivanje troškova odlazaka na BP te treba vidjet na koji se 
način mogu osigurati dodatna sredstva. 
Što se tiče preponske reprezentacije mogle bi se složit jedna do dvije ekipe koje imaju potencijala. 
Smatra da bi seniorska ekipa mogla biti konkurentna te da bi bilo jako bitno sudjelovati na BP. 
U logističkom smislu olakotna okolnost je što se u isto vrijeme i na istom mjestu održava i BP u 
dresurnom jahanju.Odlazak na BP je organizacijski zahtjevan projekt no nije neizvediv. 
Prvo i osnovno je vidjet kojim se budžetom raspolaže kako bi se moglo razgovarat s potencijalnim 
natjecateljima. 
 



Gđa. Novak Djelmić rekla je da je cestovni put do Grčke vro zahtjevan i težak te da bi trebalo vidjet 
opciju putovanja morskim putem. Napomenula je kako je ponuda za transport konja u Grčku prije 10 
godina iznosila 12.000 € po kamionu što znači da bi taj trošak sada mogao biti i puno veći. 
 
Gosp. Rožmarić rekao je da temeljem dosadašnjih iskustava cijeli projekt odlaska na BP prepone 
iznosi cca 30.000 €. Što se tiče sredstava HOO-a prenamjenom sredstava moglo bi se osigurat cca 
10.000 €. Nakon što se napravi troškovnik i vidi raspoloživost sredstava moći će se donijet konačna 
odluka. 
 
Gosp. Kovačić rekao je da na BP u vožnji zaprega ove godine Hrvatska neće sudjelovati jer se tjedan 
dana nakon iste održava CAI Pleternica i PH u vožnji zaprega te su vozači fokusirani na ta dva 
natjecanja. 
Trebalo bi napraviti sve da se na ostalim BP sudjeluje. 
 
Što se tiče BP u daljinskom jahanju koje se održava u 10.mjesecu u Bugarskoj plan je da sudjeluju bar 
4 natjecatelja. 
 
Gosp. Horvat rekao je da je cilj dresurne reprezentacije odlazak na BP i da se svake godine ostvaruju 
sve bolji rezultati. Dresurnoj reprezentaciji bitno je sudjelovanje na BP, tko ostvari kriterije može 
sudjelovati i treba vidjeti koliko sredstava će osigurati HOO i HKS a koji dio moraju financirati sami 
natjecatelji. U ovom trenutku na BP moglo bi sudjelovati cca 5 natjecatelja no to još nije definirano. 
 
Gosp. Rožmarić napomenuo je kako treba počet uvodit sankcije prema natjecateljima koji se prema 
reprezentaciji ne ponašaju dolično. 
Na PH u preponskom jahanju koje se održava krajem mjeseca iskristalizirat će se stanje natjecatelja i 
napravit sastanak na kojem će potencijalni kandidati biti obavješteni o detaljima o planu odlaska na 
BP i financiranju istog. 
 
Gosp. Kovačić rekao je da treba vidjet sve mogućnosti kako bi se izrealiziralo sudjelovanje preponske i 
dresurne reprezentacije na BP. Što se tiče reprezentacije daljinskog jahanja sudjelovanje na BP nije 
upitno. 
Zamolio je gosp. Rožmarića da vidi može li se nešto sredstava osigurati od sponzora. Treba biti u 
međusobnom kontaktu radi dogovora oko detalja. 
 
AD 2 
Gosp. Kovačić rekao je da je na zadnjoj skupštini usvojen Pravilnik o financijskom poslovanju te 
sustavu financijskog upravljanja kojim je propisano na koji način se raspodjeljuju sredstva odnosno 
potpore klubovima. 
Obavijestio je prisutne da je vraćeno 50% od ukupnog dugovanja za pozajmice te da je za idući 
godinu ostalo još cca 4.000 € za povrat i zatvaranje pozajmica što neće predstavljati nikakav problem 
za financijsko poslovanje saveza. 
Stanje na računu je cca 50.000 € i to je iznos s kojim se može ići u dodjelu potpora članicama. 
Do kraja godine očekuje se još cca 10.000 € sponzorskih sredstava. 
Sada je potrebno donijeti odluku o dodjeli potpora a IO će zajedno sa nadležnim odborom utvrditi  
kriterije temeljem kojih će se dodijeljivati potpore unutar disciplina. 
Svaki odbor treba za svoju disciplinu donijet prijedlog raspodjele sredstava koji će zatim biti 
razmotren u suradnji s predsjednikom i glavnom tajnicom. Kad prijedlog bude potvrđen ići će se u 
realizaciju potpora članicama. 
 
Gđa. Novak Djelmić pitala je hoće li sredstva biti jednaka za sve discipline ili će biti raspoređena po 
aktivnostima. 



Gosp. Kovačić rekao je da će preponska, dresurna, daljinska i zaprežna disciplina dobiti po 10.000€ a 
eventing  5.000€. Ukoliko za određene discipline neće biti zahtjeva sredstva će se preraspodjeliti na 
ostale discipline. 
Gđa. Novak Djelmić smatra da takav način raspodjele nije u redu i da treba gledati po tome koliko 
svaka disciplina donosi prihoda savezu  odnosno o broju licenciranih natjecatelja i konja te održanih 
natjecanja. 
Gosp. Kovačić smatra da je trebala prije reagirati odnosno prilikom usvajanja Pravilnika.  
 
ZAKLJUČAK: Sredstva će biti dodijeljena sukladno Pravilniku i Planu rada za svaku disciplinu. 
Odbori će svatko za svoju disciplinu napraviti prijedlog raspodjele sredstava koji će nakonapotvrde 
predsjednika i glavne tajnice ići u realizaciju. Prijedlog treba donijeti najkasnije do 10.07.2023.god.. 
 
AD 3 
Gosp. Kovačić obavijestio je članove da je obavio razgovor s gosp. Bakovićem vezano za suradnju s 
HKS-om. Gosp. Baković izjasnio se da ne može raditi na društvenim mrežama u smislu prikupljanja 
vijesti no da je spreman surađivati na način da će ih osobe po odborima zadužene za informiranje 
prikupljati a on objavljivati. 
Dio važnijih vijesti bi se automatski objavljivao na sredstvima javnog priopćavanja u suradnji s HOO-
om. 
Savez je svim odborima poslao zahtjev za dostavu imena osoba zaduženih za informiranje te su 
dostavljeni sljedeći podaci: 
 
ODBOR POSTAVLJAČA PARKURA – Eduard Petrović 
ODBOR TRENERA I VODITELJA JAHANJA – Emilia Džambo 
ODBOR ZA VETERINARSTVO – Nikica Prvanović Babić 
ODBOR ZA EDUKACIJU – Matea Kocsis 
ODBOR ZA DALJINSKO – Tajana Kesić  Šapić 
ODBOR ZA PREPONE – Ante Šimleša 
 
Gosp. Kovačić rekao je da se daljinsko jahanje dosta angažiralo oko plasiranja vijesti i da bi po tom 
uzoru trebali i ostali odbori raditi. 
Razgovarano je sa gosp. Horvatom koji je stručan u tom poslu i zaključak je da treba pronaći 
adekvatnu agenciju koja bi se bavila time. 
Gosp. Horvat naglasio je kako su savezu potrebna financijska sredstva a da bi se do istih došlo 
aktivnosti saveza moraju biti vidljive odnosno ljudi i javnost moraju biti informirani o radu saveza. 
Sadašnji način je pomak na bolje, ima pravog smisla ako je to posložena priča i ako se vijesti redovito 
plasiraju. 
Prijedlog je da se bira između sadašnjeg načina i ozbiljne agencije kojoj je to posao. Treba definirati 
budžet za tu aktivnost te obaviti razgovor sa agencijom. 
Informiranje javnosti o konjičkom sportu je jedna od ključnih odluka jer se radi o atraktivnom sportu 
koji bi se dao iskoristiti odnosno unovčiti. 
Gosp. Hrkač rekao je da bi taj posao pronalaženja agencije trebalo svakako prepustiti gosp. Horvatu 
obzirom na njegovu stručnost i dokazanu angažiranost. 
Gosp. Horvat napomenuo je kako je bitno da agencija bude profesionalna, informatori  će i dalje 
dostavljati vijesti a agencija će ih plasirati. 
 
ZAKLJUČAK:  
Gosp. Horvat zadužuje se za pronalaženje i obavljanje razgovora s profesionalnim agencijama a jedna 
od velikih prednosti bila bi kada bi ta osoba bila iz kruga konjaništva. 
 
 
 



AD 4 
Gđa. Pirš Petraković postavila je pitanje zašto se dokumenti naslovljeni na članove IO-a ne dostavljau 
odmah po primitku već su kasnije informirani. Gosp. Kovačić rekao je da će u buduće dostavljeni 
dopisi biti odmah proslijeđeni osobama na koje su naslovljeni. 
 
Gđa. Pirš Petraković rekla je da je Odbor za prepone iz promijenio pravila koja se osnose na ekipno 
prvenstvo odnosno isključio je kategorije amatera i amazonki  sa ekipnog prvenstva. Na navedeni 
prijedlog pravilnika došla su dva prigovora jedan od KK KDZ a drugi SKK SEM. 
 
Gđa. Novak Djelmić rekla je da je cilj takve promjene odvojiti neslužbene kategorije amazonke i 
amateri od stvarnih dobnih kategorija. 
Stav Odbora za prepone je da svaki klub u svom članstvu ima zastupljeno više dobnih kategorija. 
U Prijedlogu Pravilnika koji je danas dostavljen ostaje mogućnost da amateri i amazonke sudjeluju na 
ekipnom prvenstvu. 
 
Gosp. Kovačić istaknuo je kako je loše raditi promjene pravilnika u sredini sezone jer taj način unosi 
nervozu među natjecatelje. Ujedno se krši odluka da se pravilnici ne smiju mijenjati usred sezone. 
Gđa. Novak Djelmić smatra da to ne predstavlja problem. 
Gđa. Pirš Petraković također smatra da se pravilnici ne smiju mijenjati usred sezone. 
 
Gosp. Rožmarić mišljenja je da se treba zalagati za jednakosti i da bi sve kategorije trebale imati istu 
vrijednost. 
Gosp. Horvat rekao je da se u dresurnom sportu nakon uvođenja kategorije seniori-amateri povećana 
masovnost. 
 
Gosp. Kovačić rekao je da se nada da su to zadnje izmjene preponskog pravilnika ove godine. 
Gđa. Novak Djelmić rekla je da se sastav odbora mjenjao, ljudi se još uhodavaju no u sastavu odbora 
sada se nalaze najkompetetniji ljudi. 
 
ZAKLJUČAK: 
Jednoglasno se usvaja novi prijedlog Pravilnika u koji je vraćena mogućnost sudjelovanja amatera i 
amazonki u ekipnom prvenstvu RH. 
 
AD 5 
Gđa. Pirš Petraković rekla je da trenutni hrvatski sistem edukacije sudaca nije usklađen s FEI 
sistemom te da u FEI treba poslati isti na usklađenje. 
Gosp. Valuh ispunio je potrebne obrasce koji su u redu i treba ih proslijediti u FEI. 
Ured HKS-a dostavit će obrasce u FEI na uskladu. 
 
Gđa. Kulić obavijestila je članove da je zajedno s gđom. Knežević  napravila prijedlog izmjena i 
dopuna Statuta koji je dostavljen ostalim članovima Radne skupine no nitko još nije dostavio svoj 
osvrt. 
Bilo je puno promjena u odnosu na sadašnji te će isti gđa. Kulić dostaviti i članovima IO-a. 
Krajnji rok za izradu Statuta je kraj godine no ne smije se čekati do zadnjeg trenutka. 
 
Nakon što su iscrpljene sve točke dnevnog reda sjednica je završila u 18.20 sati. 
 
  


